

## **Minutes of the Annual General Assembly** Meeting "Ordinary" of MEEZA QSTP - L.L.C (Public) for FY2024

## محضر الاجتماع السنوى للجمعية العمومية لشركة ميزة كيو اس تى بى ذ.م.م. (عامة) للعام 2024

The General Assembly of MEEZA QSTP - L.L.C (Public) held the Ordinary Annual meeting FY2024 at Marsa Malaz Kempinski, The Pearl - Doha, at 09:30 PM, on Tuesday 04 March 2025.

عقدت الجمعية العمومية "العادية" لشركة ميزة كيو اس تي بي خ.م.م. (عامة) اجتماعها السنوى لعام 2024 بفندق مرسى ملاذ كمبنسكى – الدوحة بمنطقة اللؤلؤة، وذلك في تمام الساعة الـ 09:30 مساءًا من يوم الثلاثاء الموافق 04 مارس 2025 .

The meeting was chaired by HE Sheikh/ Hamad bin Abdullah Al Thani - Chairman of the Board (the 'Chairman'), and attended by the following board members:

وقد ترأس الاجتماع سعادة الشيخ/ حمد بن عبد الله آل ثاني-رئيس مجلس الادارة ("الرئيس")، بحضور أعضاء مجلس الإدارة التالية أسماؤهم:

## First: The respected Board Members.

#### Dr. Hessa Sultan Al Jaber- Vise Chairman

## Mr. Saad Sabah Al Kuwari- Vise Chairman

#### Mr. Mohamed Ahmed Al Hardan-Board Member

#### Dr. Saif Mohammed Al Kuwari- Board Member

#### Mr. Faleh Mohammed Al-Nasr- Board Member

## السيد/ فالح محمد حمد النصر – عضو مجلس الادارة ثانياً: ممثل واحة قطر للعلوم والتكنولوجيا:

:"(PwC)

رابعاً: الادارة التنفيذيه:

السيد/ د. سيف محمد الكوارى– عضو مجلس الادارة

أولاً: السَّادة اعضاء محلس الادارة الموقر، وهم:

السيد/ سعد صباح الكوارى – نائب رئيس مجلس الادارة

السيد/ محمد أحمد الحردان– عضو مجلس الادارة

السيدة/ د. حصة سلطان الجابر – نائب رئيس مجلس الادارة

## Second:Representative of Qatar Science and **Technology Park:**

Mr. Soufiane Bournani - Director of Legal Affairs and Compliance Department.

السيد/ سفيان بورناني – مدير إدارة الشؤون القانونية والامتثال.

## ثالثاً مدقق الحسابات الخارجي"برايس وتر هاوس كوبرز Third:External Auditor PricewaterhouseCoopers (PwC)':"

Mr. Mark Menton - Partner. Mr. Mohamed Sahli - Director.

السيد/ مارك منتون – شريك، السيد/ محمد ساحلى– مدير.

the shareholders, audited the votes, and ensured the validity of the meeting invitation.

وقد قام السيد/ محمد ساحلي بإثبات حضور السّادة المساهمين Mr. Mohamed Sahli confirmed the attendance of وتدقيق الاصوات والتأكد من صحة الدعوة للاجتماع.

#### Fourth: Executive Management:

Officer, Mr. Mohammed Ali Al-Ghaithani and senior executive management.

## حضر الاجتماع الرئيس التنفيذي، السيد/ محمد علي الغيثاني The meeting was also attended by Chief Executive والادارة التنفيذية العنيا.

1



## General Assembly meeting:

نصاب الحضور وقانونية اجتماع الجمعية العمومية The quorum for attendance and the legality of the العادية:

The Chairman of the meeting, invited the External Auditor. PricewaterhouseCoopers (PwC) confirm the quorum of the meeting.

دعا رئيس الاجتماع السادة/ برايس ووترهاوس كوبرز (PwC) مراقب الحسابات الخارجي للاعلان عن النصاب القانوني للجمعية العمومية العادية.

The external auditor (PwC - Mr. Mohamed Sahli) confirmed of the legal quorum for the AGA meeting with the attendance of shareholders representing 64.94% of the company's issued capital, "648,980,000 shares", as detailed under attachment No. (1) attached hereto. Therefore, the quorum for the General Assembly meeting was complete in accordance with the law and the company's articles of association.

أعلن مراقب الحسابات، السيد/ محمد ساحلي ممثل (PwC) عن اكتمال النصاب القانوني لاجتماع الجمعية العامة العادية بحضور مساهمين بالاصاله بما نسبته 64.94% من رأس مال الشركة المدفوع "648,980,000 سهم" كما هو مفصل في بيان الحضور المرفق طيّة في هذا المحضر "مرفق رقم (1)". وبالتالي فإن نصاب الحضور للجمعية العمومية العادية تحقق مكتملأ وفقأ للقانون وطبقاً للنظام الأساسى للشركة.

## Appointment of the meeting rapporteur:

#### تعيين مقرر الاحتماع:

The Chairman of the meeting nominate Mrs. Ruba Salman Abu Yousef, as secretary of the meeting, and the shareholders approved the appointment.

اقترح رئيس الاجتماع تعيين أمين سرّ مجلس الادارة، السيدة/ رُبا سلمان أبويوسف مقرراً لاجتماع الجمعية العمومية، وقد وافق المساهمون على ذلك.

## Welcome Note and Agenda of the AGA

#### الكلمة الترحيبية وحدول أعمال الحمعية العامة العاديه

The chairman of the meeting welcomed all the attendees, including the shareholders, representative of the Qatar Science and Technology Park, and the External Auditor.

رحّب رئيس الاجتماع بجميع الحضور من السّادة المساهمين وبممثل واحة قطر للعلوم والتكنولوجيا وبمراقب الحسابات الخارجي .

The agenda was read, as published in the official newspapers and on the company's website.

وتلا جدول الأعمال المنشور في الصحف الرسمية وفي الموقع الإلكتروني للشركة.

The agenda items were reviewed and approved by the shareholders.

تمت المصادقة على بنود جدول الاعمال من قبل المساهمين.

discussion of the agenda items as follows:

وعليه، تم الانتقال لمناقشة بنود جدول الاعمال وذلك على النحو

First Item: Hearing the Board of Directors' Report on the company's activity and financial position during the year ended 31/12/2024 and the company's future plan and its approval.

ومركزها المالى خلال السنة المالية المنتهية في 31/12/2024 والخطة المستقبلية للشركة والمصادقة

البند الأول: سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة

The Chairman read the report of the Board of Directors, "Attachment No. (2)"

تلارئيس الاجتماع تقرير مجلس الادارة "مرفق رقم (2)"

The Chairman asked the shareholders if they had any questions about the Board of Directors' report for the year 2024, and any questions, the answer was negative.

تم فتح باب المناقشة وسأل الرئيس السَّادة المساهمون عمًّا اذا كان لديهم اي استفسار بخصوص تقرير مجلس الادارة للعام 2024، وإبداء اي اعتراض، وكانت الإجابه بالنفي.



approved the report of the Board of Directors of MEEZA for the year 2024 without any objection.

وعليه، صادقت الجمعية العمومية بالإجماع على تقرير مجلس Accordingly, the shareholders unanimously ادارة شركة ميزة للعام 2024 بدون اى اعتراض.

Second Item: Hearing the Auditor's Report on the company's Balance Sheet and Profit & loss Account for the Financial Year ended 31/12/2024 and its approval.

البند الثاني: سماع تقرير مدقق الحسابات عن ميزانية الشركة للسنة المالية المنتهية في 31/12/2024م والمصادقة عليه

Independent Auditor's Report on:

تلا السيد/ محمد ساحلي (PwC) تقرير مدقق الحسابات Mohamed Sahli (PwC) read out the المستقل حول:

1. The financial statements for the fiscal year مرفق 31/12/2024 "مرفق" المالية للسنة المالية ended 31/12/2024 "Attachment No. (3)"

2. The internal financial controls for preparing reports "Attachment No. (4)"

2. الضوابط المالية الداخليّة لإعداد التقارير "مرفق رقم (4)"

3. The Corporate Governance Report "Attachment No. (5)"

3. تقرير الحوكمة "مرفق رقم (5)"

The external auditor read the three reports and concluded that they had obtained all the information they deemed necessary for the audit process that PwC conducted. They confirmed that the company maintains proper accounting records and that the consolidated financial statements are in alignment with those records. Additionally, the financial information included in the Board of Directors' report is consistent with the company's books and records. PwC did not notice anything that would lead them to believe the company had violated any provisions of the Companies Law in Qatar Science and Technology Park or its bylaws in a way that would materially affect its consolidated financial position or operating results as of December 31, 2024.

تلا المدقق الخارجي التقارير الثلاث وقد خلص فيها الى الإستنتاج الى أنه قد حصل على كافة المعلومات التي رأى بأنها ضرورية لأغراض عملية التدقيق التي قام بها؛ وبأن الشركة تحتفظ بسجلات محاسبية سليمة وأن البيانات المالية الموحدة تتفق معها؛ بالاضافة الى توافق المعلومات المالية المدرجة بتقرير مجلس الإدارة مع دفاتر وسجلات الشركة؛ ولم يسترع انتباهه ما يجعله يعتقد بأن الشركة قد خالفت أيًا من أحكام نظام الشركات في واحة قطر للعلوم والتكنولوجيا أو نظامها الأساسي، بشكل قد يؤثر جوهريا على مركزها المالي الموحد أو نتائج تشغینها کما فی 31 دیسمبر 2024.

The chairman opened the floor for discussion to the shareholders, and no question was raised.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين ولم يسجل اي سؤال.

Accordingly, the General Assembly unanimously approved the auditor's report on the company's financial statements for the fiscal year ended on 31/12/2024 without any objection.

وعليه، صادقت الجمعية العمومية بالإجماع على تقرير مدقق الحسابات عن ميزانية الشركة للسنة المالية المنتهية فى12/2024/ 31 بدون أي اعتراض.

Third Item: Discussing and Approving the Balance Sheet and Profit & loss Account for the Financial Year Ended 31/12/2024 and its approval.

البند الثالث: مناقشة الميزانية العمومية وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 2024/12/31م والمصادقة عليهما

The Chairman of the General Assembly stated that the company's Balance Sheet and Profit & loss Account for the Financial Year Ended 31/12/2024

ذكر رئيس الجمعية العمومية بانه تم نشر الميزانية العامة السنوى للشركة وحساب الارباح والخسائر للسنة المالية المنتهية



the Qatar Stock Exchange websites, and a summary of it was published in the newspapers

في 31/12/2024 على الموقع الالكتروني للشركة وعلى موقع were published on the company's website and on بورصة قطر ونُشر ملخص عنها في الصحف.

The discussion was opened for the shareholders to ask questions/inquiries or comments, "if any".

تم فتح باب المناقشة أمام المساهمين لطرح الاسئلة/ الاستفسارات أو الملاحظات "إن وجدت".

An Investor asked what is the reason for the profits remaining stable compared to last year, whereas a growth of between 5-10% was expected? He also inquired there are any plans for retained earnings.

سأل أحد المساهمين ما هو سبب ثبات الارباح كما كانت في العام الماضى حيث كان من المتوقع نمو الارباح بنسبة تتراوح بين الـ 10 ــ 5%، واستفسر عن وجود خطط للارباح المدورة من عدمه.

The Chairman of the meeting responded by stating that the IT sector is currently in a growth phase, while the profits this year are almost stable, he explained that the company is in the process of expanding the data centres, and there will be announcements about larger expansions in the near future, God willing.

أجاب رئيس الاجتماع بأن المجال التكنولوجي حالياً في طور النمو ونحن إذ نتفهم بأن الأرباح هذا العام تعتبر ثابته تقريباً لكوننا نعمل حالياً على استكمال مراكز البيانات التي بدأت عملية التوسعه فيها وسنعلن في اوقات اخرى عن توسعة أكبر إن شاء الله.

After the discussion, the General Assembly unanimously approved the balance sheet and the profit and loss statement for the fiscal year ended on 31/12/2024 without any objection.

وبعد المناقشة، صادقت الجمعية العمومية بالإجماع على الميزانية العمومية وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31/12/2024 ولم يسجل أي اعتراض.

Item 4: Considering the Board of Directors' proposal regarding the distribution of cash dividends to the shareholders for the fiscal year 2024, at a rate of QAR 0.08 per share, which represents 8% of the nominal value, and approving it.

البند الرابع: النظر في اقتراح مجلس الإدارة بشان توزيع الأرباح النقدية على السادة المساهمين للسنة المالية 2024م بواقع 0.08 ريال قطرى لنسهم الواحد أي ما يعادل 8% من القيمة الاسمية والمصادقة عليه.

The Chairman stated that based on the 2024 financial results, the Board of Directors has recommended the distribution of cash dividends FY 2024 in a total amount of =/ QR 51,918,400 at a rate of QAR 0.08 per share, which represents 8% of the nominal value of the share.

أشار الرئيس بأن المجلس أوصى استناداً للنتائج المالية للعام 2024 بتوزيحَ أرباح نقدية بمبلغ إجمالي وقدره=/ 51,918,400 ريال قطري بواقع 0.08 ريال قطري للسهم الواحد أي ما يعادل 8% من القيمة الاسمية للسهم.

The chairman opened the floor for discussion, allowing shareholders to raise their comments and ask questions.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوحيه الاسئلة:

After the discussion, the General Assembly unanimously approved the Board of Directors' proposal without any objection regarding the distribution of cash dividends to the shareholders for the fiscal year 2024, at a rate of QAR 0.08 per share, which represents 8% of the nominal value which will be managed by Edaa.

وبعد المناقشة، صادقت الجمعية العمومية بالإجماع وبدون أي اعتراض على اقتراح مجلس الإدارة بشان توزيح الأرباح النقدية على السادة المساهمين للسنة المالية 2024م بواقع 0.08 ريال قطري للسهم الواحد أي ما يعادل 8% من القيمة الاسمية وذلك عبر شركة إيداع.



البند الخامس: إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من Fifth Item: Absolving the Members of the Board of Directors of their responsibility for the financial year ended 31/12/2024 and approving the Board of Directors remuneration.

المسؤولية عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2024 واعتماد المكافآت.

The chairman recommended granting a discharge of liability to the members of the Board of Directors for the fiscal year ended on 31/12/2024 and approving the bonuses with a total amount of QAR 1,019,000.

أوصى الرئيس بإبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2024 واعتماد المكافآت بمبلغ اجمالي وقدره =/1,019,000 ريال قطرى.

The chairman opened the door for discussion, فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم allowing shareholders to raise their comments and ask questions; however, no questions were asked.

وتوجيه الاسئلة، إلا إنه لم يطرح اي سؤال.

The Shareholders unanimously approved the Board of Directors discharged of liability FY ended December 2024 and approved their remuneration as mentioned, there was no objection.

وعليه، صادقت الجمعية العمومية بالإجماع على إبراء ذمة اعضاء مجلس الادارة من المسولية للعام 2024 واعتماد المكافأت المذكورة، ولم يسجل اى اعتراض.

# for the year 2024 and its approval.

#### البند السادس: مناقشة تقرير الحوكمة عن السنة 2024م Sixth Item: Discussion of the Governance Report واعتماده.

The chairman mentioned that the Governance Report had been published and uploaded on the company's website, and it is available for shareholders to review. Copies of the report were also distributed as part of the annual report booklet during the meeting.

ذكر الرئيس بانه تم نشر وتحميل تقرير الحوكمة على الموقع الإلكتروني للشركة وهو متاح للسادة المساهمين للاطلاع عليه ومراجعته، كما تم توزيع نسخ منه ضمن كتيب التقرير السنوى خلال الاجتماع.

The chairman opened the door for discussion, allowing shareholders to raise their comments and ask questions; however, no questions were asked.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه الاسئلة، الا انه لم يطرح اي سوال.

The General Assembly unanimously approved and adopted the Governance Report for the year 2024 without any objection.

صادقت الجمعية العمومية بالإجماع على تقرير الحوكمة عن السنة 2024م وتم اعتماده بدون أي اعتراض.

## Seventh Item: Discussion of the related party transactions policy and its approval.

#### البند السابع: مناقشة سياسة التعاملات مع الأطراف ذات العلاقة واعتمادها.

The chairman mentioned that the Related Party Transactions Policy, as outlined in Meeza's Governance Manual (Article 8.2), reflects the company's commitment to safeguarding shareholders' interests, avoiding conflicts of interest, and ensuring transparency in disclosing all transactions with related parties throughout the year. These transactions are included in the annual Governance Report, and the policy has been previously published on the company's website. The impact of these transactions on the profit and

ذكر الرئيس بأن سياسة التعاملات مع الأطراف ذات العلاقة كما تضمنها دليل الحوكمة لشركة ميزة (مادة 8.2) تعكس الحرص على مصالح المساهمين وتغادى تعارض المصالح والشغافية في الافصاح عن جميح التعاملات مع الاطراف ذات العلاقه مع شركة ميزة طوال العام والتي يتضمنها تقرير الحوكمة السنوي، وقد تم نشرها على الموقع الالكتروني للشركة مسبقاً. وقد تم مناقشة



loss statement was discussed, and reference was اثر هذه التعاملات على بيان الربح والخسارة وتمت الاشارة ايضاً الي also made to Note (19) in the financial statements for further details.

الايضاح رقم (19) في البيانات المالية للمزيد من التفاصيل.

The chairman opened the floor for discussion, allowing shareholders to raise their comments and ask questions; however, no questions were asked.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح اية استفسارات، إلا انه لم يطرح أي سوال.

adopted the related party transactions policy without any objection.

صادقت الجمعية العمومية بالإجماع على سياسة التعاملات مع The General Assembly unanimously approved and الأطراف ذات العلاقة وتم اعتمادها بدون أي اعتراض.

#### Item: Appointing/ reappointing the External Auditor for the Year 2025 and determining their fees.

## البند الثامن: تعيين/ إعادة تعيين مراقب الحسابات الخارجي للسنة المالية 2025م، وتحديد أتعابه.

After representatives PricewaterhouseCoopers (PwC) left the room, the chairman mentioned that after reviewing the offers submitted by major external auditing firms, the Board of Directors recommended reappointing PricewaterhouseCoopers as the external auditor FY2025 and fix their fees at QAR 596,227.50 considered it has been the best offer provided.

بعد خروج السادة ممثلًى شركة برايس وتر هاوس كوبرز (PwC) من القاعه، ذكر الرئيس بأنه بعد بحث العروض المقدمة من كبرى شركات التدقيق الخارجي، أوصى مجلس الادارة بإعادة تعيين شركة برايس ووتر هاوس كوبرز كمدقّق الحسابات الخارجي للسنة المالية 2025 وتحديد أتعابهم بمبلغ وقدره 596,227.50 ريال قطرى باعتبارهم أفضل العروض المقدمة.

The chairman opened the floor for discussion, allowing shareholders to raise their comments and ask questions.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه الاسئلة.

After discussion, the General Assembly unanimously approved the reappointment of PricewaterhouseCoopers (PWC) as the external auditor for the year 2025 and approved their fees in the amount of QAR 596,227.50 without any objection.

وبعد المناقشة، صادقت الجمعية العمومية بالإجماع على إعادة تعیین شرکة برایس وترهاوس "PWC" کمدقّق حسابات خارجی للعام 2025، واعتماد أتعابهم بمبلغ وقدره / 596,227.50 ريال قطری بدون أی اعتراض.

#### Ninth Item: Election of a Board Member "Employee Representative"

#### البند التاسع: انتخاب عضو مجلس إدارة "ممثل للموظفين"

The Chairman of the meeting mentioned that in accordance with Article (29.3) of Meeza QSTP -LLC (Public)'s bylaws, which states the following: "One (1) member shall be elected exclusively to represent the company's employees ('Employee Representative')", the Board of recommended the election by acclamation of Mr. Mohamed Al-Ghaithani, the CEO of the company, as the Employee Representative on the Board of Directors.

ذكر رئيس الاجتماع بانه عملاً بالمادة رقم (29.3) من النظام الاساسى لشركة ميزة كيو اس تى بى ذ.م.م. (عامة) والذي ينص على ما يلى: "يتم انتخاب عضو واحد (1) حصريًا لتمثيل موظفي الشركة "عضو ممثل الموظفين" فقد أوصبي المجلس بانتخاب السيد/ محمد على الغيثاني "الرئيس التنفيذي بالشركة" بالتزكية كعضو مجلس إدارة ممثلاً للموظفين.



The Chairman then opened the floor for discussion, allowing shareholders to raise their comments or ask any questions/objections, However, no objection was recorded.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم، The Chairman then opened the floor for فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم، discussion, allowing shareholders to raise their

Accordingly, the General Assembly unanimously approved the election by acclamation of Mr. Mohamed Al-Ghaithani, the CEO of the company, as a Board Member "Employees' Representative" and the appointment was confirmed without any objection.

وعليه، صادقت الجمعية العمومية بالإجماع على انتخاب السيد/ محمد علي الغيثاني "الرئيس التنفيذي بالشركة" بالتزكية كعضو مجلس ادارة "ممثلاً للموظفين" وتم اعتماده بدون أي اعتراض.

Finally, the Chairman of the meeting thanked the attendees for their participation and presence, the chairman announced the closure of the 2024 Ordinary General Assembly Meeting at 10.15 p.m.

ختاماً، شكر رئيس الاجتماع الحضور على مشاركتهم وحضورهم، وأعلن انتهاء اجتماع الجمعية العمومية العادية للعام 2024 ورفعت الجلسة في تمام الساعه الـ 10.15 مساءًا.

**Signatories:** 

<u>الموقعيّن</u>:

Chairman of the AGA Meeting:

Hamad bin Abdullah Al Thani Chairman of Board of Directors رئيس الاجتماعي

حمد بن عبد الله آل ثاني رئيس مجلس الادارة

Meeting Rapporteur:

Ruba Abu Yousef Board of Directors Secretary مقرر الاجتماع

رُبا أبويوسف أمين سر مجلس الادارة

**External Auditors:** 

Mark Menton – Partner of PricewaterhouseCoopers (PwC), The company's external auditor

Vote Counters:

Nader Al Sous Alpha Omega Co. مدقق الحسابات الخارجي:

مازك منتون– شريك

عن شركة برايس وتر هاوس كوبرز" PwC"، مدقق حسابات الشركة الخارجي

عه الحارجي

ي في اليسل و توها الوسل كوبرز - في فطر PRICTWATERHOUSE (OPERS-Datar Branch W

Doha, State of Qatar

جامعي الأصوات:

نادر الصوص شركة ألفا أوميغا

MEEZA QSTP-LLC (Public) **CR.** STP008 **Share Capitals of Technology Address** QSTP Free Zone, Zone 51, Street 2322, Building 115 Unit 14 R 0 Sox 892 Esha - Qatar

T+974 4004 0000 F+974 4004 0004 E info@meeza.net